
Referat	af	bestyrelsesmøde	i	afd.	243,	Paltholmpark	den	15.	juni	2021	kl.	17.30.	

Til	stede	var:	Hanne,	Jutta	(ref.)	og	Jesper	
Fraværende:	Elena	
	
	

DAGSORDEN	

1. Opfølgning	på	mødet	d.	5.	maj	2021	

2. Regnskab/budget	

3. Eventuelt	

4. Næste	møde	

	

Ad	1.	 Opfølgning	på	mødet	d.	5.	maj	2021	

	 Spejl	i	indkørsel	
Wollf-Svendsen	har	lovet	at	skifte	spejlet.	
	
Genopfyldning	med	jord	
Der	er	endnu	ikke	fyldt	op	med	jord	alle	steder.	Vil	blive	foretaget	af	Lejerbo.	

Hæk	
Der	forsøges	at	få	gang	i	hækken,	bl.a.	ved	at	lægge	vanding	ud,	men	lykkes	det	ikke,	vil	
leverandøren	blive	holdt	ansvarlig.	
	
Rotter	
Der	bliver	desværre	fortsat	meldt	ind	om	rotteforekomst,	og	derfor	beder	vi	fortsat	venligst	
beboerne	om	at	undlade	at	lægge	enhver	form	for	fuglefoder	etc.	ud,	da	det	i	høj	grad	er	med	
til	at	tiltrække	rotter.	
	

Ad	2.	 Regnskab/Budget	
Følger	planen	
	

Ad	3.	 Eventuelt	
Vi	beder	venligst	beboerne	bruge	papcontainerne	og	plasticcontaineren	til	henholdsvis	pap	
(sammenklappet)	og	plast	i	stedet	for	at	lægge	disse	materialer	i	den	store	container.			

	 	Der	er	kommet	flere	henvendelser	omkring	kørsel	på	2-hjulede	cykler	på	gangstierne	og	p-
pladserne	i	Paltholmpark,	hvilket	af	og	til	foregår	med	stor	fart.	Det	skaber	farlige	situationer,	
når	man	træder	ud	af	sin	bolig,	og	en	stor	eller	lille	cyklist	kommer	susende	forbi	på	cykel.	
Det	er	jo	ligesom	for	sent,	hvis	først	der	ligger	en	i	asfalten.	

		



	 Selvom	der	egentlig	først	skulle	foretages	en	gennemgang	af	de	nye	skure	efter	1	år,	er	det	
besluttet,	at	dette	vil	ske	i	nærmeste	fremtid,	da	det	har	vist	sig,	at	flere	døre	har	problemer	
med	at	lukke.		

	 Der	arbejdes	p.t.	på	nye	cykelskure	og	deres	beliggenhed.	Forslag	forventes	at	kunne	blive	
præsenteret	på	næste	ordinære	afdelingsmøde.	

	 Og	så	en	lille	bøn	omkring	husene	til	robotklipperne:	De	er	meget	følsomme	og	må	ikke	
betragtes	som	legetøj.	

	 Sommer	er	meget	dejlig,	men	husk	venligst	at	vise	hensyn	til	de	øvrige	beboere,	når	I	griller	
eller	bare	sommerhygger.	

	 	

Ad	4.	 Næste	møde	
	Næste	torsdag	d.	12.	august	2021	i	festlokalet	på	Frederiksborgvej	kl.	17.0	

	

	

Bestyrelsen	vil	gerne	benytte	lejligheden	til	at	ønske	alle	
en	dejlig	sommer	og	håber	meget,	at	det	bliver	muligt	at	

afholde	det	årlige	afdelingsmøde	i	begyndelsen	af	
efteråret.		

	
Så	overvej	derfor	allerede	nu,	om	du	har	lyst	til	at	deltage	i	

afdelingens	bestyrelsesarbejde!	

	
	

Mødet	slut	kl.	19.00	

	

bestyrelse.afdeling2430@gmail.com	


